



# Adar—The Twelfth Hebrew Month

## 亚达月 — 犹太历第十二个月





The month of the tribe of Naphtali, which means  
“sweetness to me.” 拿弗他利支派的月份，意思是“我的甘甜”



- It is a time of celebration. Your curse is overturned and things become sweet to you. In Deuteronomy 33:23, we see that Naphtali is “satisfied with favor, and full of the blessing of the Lord.”
- Don't only believe this, but also celebrate it!
- 这是一个庆祝的时刻。你的咒诅已经推翻、你要以为甘甜。在申命记33:23，我们看到拿弗他利“满得恩惠，满得耶和华的福。”
- 不要只相信，还要庆祝它！



# The month of eloquent communication and expressions of joy and laughter. 这个月能言善辩，表情喜气洋洋，笑口常开。

- “*Naphtali is a deer let loose; he uses beautiful words*” (Gen. 49:21).
- We need to be in “celebration mode.” We need to celebrate the end of cycles.
- Proper celebration of each victory and cycle gives us proper faith for the next cycle.

- 创49:21: 「拿弗他利是被释放的母鹿；他出佳美的言语」。
- 我们需要进入“庆祝模式”。“我们需要庆祝周期的结束。适当的庆祝每一个胜利和循环，使我们对下一个循环有适当的信心。



- **Declare that God has brought you out of the old and into a time of great favor.**
- I love Moses's celebration song after they crossed the Red Sea.
- The song declares that not only had God brought them out of Egypt, but also that He would bring them into the Promised Land (Exod. 15:17).
- Celebration gives us faith to "enter" all the promises God has for us.

- **你要宣告神从古时领你出来，领你进入大恩的时候。我喜欢摩西过红海后的庆祝歌。这首歌宣告上帝不仅将他们带出埃及，而且也将把他们带进应许之地(出埃及记15:17)。**
- **庆祝使我们有信心“进入”神对我们的一切应许。**



# The month of Pisces, the fishes 双鱼座，鱼儿的月份。

- Finding your supply in the “hidden” world (e.g., the gold coin in fish’s mouth).
- There is an identity for you in the invisible world.
- Don’t always have a desire to conform and be accepted. No, we must find our spiritual identity.
- The demons know and can see that identity—so, we might as well embrace it!

- 在“隐藏”的世界中找到你的供应(在鱼嘴里的金币)。
- 在看不见的世界里，你有真实的身分。
- 要总是有遵从和被接受的欲望。不，我们必须发现它。
- 天使和魔鬼都知道你是谁，要进入我们的真实身分。



- Many people undervalue themselves. We must not do that. Remember, you are not just a “fish.”
- You have a gold coin—faith and the presence of God—inside you.
- 多人低估了自己。我们不能那样做。记住，你不只是一条“鱼”。
- “你有一枚金币，一种信仰，一种上帝在你内心的存在”





**Your true identity should begin to be reflected this month, spiritually as well as physically.**

你真正的身份应该开始在这个月反映出来，灵里面的和实际的层面。

- God has established cycles to help us come into our identity—the spiritual will be reflected in the physical.
- Let the real you (beloved of God, bold warrior, one who walks in wisdom and love) come forth.

上帝已经建立了循环来帮助我们进入我们的身份——灵性将反映在物质上。

让真正的你(上帝所爱的，勇敢的战士，一个在智慧和爱中行走的人)出来。

**The month of the letter *kaf* [כ], which resembles a mask.**

**这个月的希伯来字母是kaf (כ), 看起来像面具。**

- This is a time of removing any “masks” and entering into laughter.
- You need to remove any masks to enter into the true joy of who you are.
- Ask the Lord to remove any false perceptions or hidings of who you.
- Receive your true identity and enjoy it.



- **这是一个除去任何“面具”并进入欢笑的时刻。你需要摘下任何面具才能进入真正的快乐。**
- **求主移除对你的任何虚假认知或隐藏。接受你的真实身份并享受它。**



## A month to overturn worry and anxiety, including worry about your supply.

一个月来推翻忧虑和焦虑，包括担心你的供应。

If you get rid of anxiety, then you can see your supply.

If you are ruled by worry, you will not be able to see the provision God has for you (Phil. 4:6–7).

- 如果你摆脱了焦虑，你就能看到你的供应。
- 如果你被忧虑所控制，你就不能看见神为你预备的食物(腓四:6 - 7)。



**The month of laughter, abounding joy, the witnessing of life** entering into darkness, the advantage of light over darkness, the power of barrenness being broken.

- No matter what the darkness is, *laugh* and watch God permeate it.
- Light permeates darkness when we see this, and barrenness will break.
- **Begin to laugh at fear** (Ps. 34:4–6).

欢笑和大喜乐，并见证生命进入黑暗、光明胜过黑暗、不孕育的权势被打破的月份。

- 不论黑暗为何，要欢笑并观看神穿越了所有的黑暗。
- 光会穿透黑暗的权势，当我们能够明白这点，不孕育会被攻破；
- 要开始嗤笑恐惧(诗34:4–6)。



Pull out **any roots of depression and despair** so that faith can break through into our thought processes. Ask the Lord to do the following:

- a) show you when you enter into despair; and
- b) show you the roots of that despair, so that they can be pulled out.

把沮丧和绝望的根源都拔出来，这样信仰就可以突破我们的思维过程。求主做以下的事：

- a) 向你显明你何时进入绝望和
- b) 告诉你绝望的根源，这样它们就可以被拔掉。



## The month that Moses was born.

- Thus, it means that your deliverance is forming. See that deliverance is already forming for you.
- Take a look at whatever is holding you captive and declare God's truth. Declare that He is already forming deliverance and freedom for you, and that it is on the way! (Exod. 2:10).

### 摩西诞生的月份

- 因此，它意味着你的解脱正在形成。看，拯救已经为你形成了。
- 看一看囚禁你的东西，宣告上帝的真理。告诉他，他已经为你创造了解脱和自由，这已经在路上了！（出埃及记 2:10）。





## A month to develop your war strategy against the anti-Christ spirit. 发展你对敌基督之灵的策略

- Don't let the giants produce fear in you;
- Guard against idolatry.
- Amalek will try to come. Don't end the year in fear.
- See Exodus 17:8–16. Note that Amalek attacked from the rear. Be sure you are not “holding back.” Also, when Moses's hands were held up, Israel would prevail. Keep your hands held high in faith.
- 不要让巨人使你产生恐惧；
- 要保守自己远离偶像。
- 亚玛力人会设法潜入，不要让今年以惧怕结束。
- 见出埃及记17:8–16。注意亚玛力人是从后方攻击，要确定你没有“后退”；同时，当摩西的手被举高，以色列就得胜。我们可以透过保持信心来“举手”。

## A time for wrong decrees to be broken off of you.

### 破除你错误宣告的时刻。

- (If wrong decrees are heeded to, they will encircle you and will cause others to say the same negative thing about you.) You need to break off the negative things decreed about you.
- 如果听信错误的论断，会让你被围困，导致别人也对你说同样负面的话语。你必须破除对你负面的宣告。



- I suggest praying and asking the Holy Spirit to reveal some wrong decrees, both self-made, and “others-made.”
- Forgive those who uttered them, put the blood of Jesus on those wrong decrees, and then break them in Jesus’s name.
- 我建议你祷告求圣灵启示你一些错误的言语，无论是出自你自己或是别人加给你的
- 饶恕那些对你说负面言语的人，求基督的宝血涂抹这些负面的宣判，然后奉耶稣的名破除它们。





# It's a time for leadership to awaken

## 领袖特质苏醒的时刻

- Next month they go to war.
- Ask the Lord to show you every area of leadership you have, so that you can fully lead as He wishes you to.

- 这是领导人觉醒的时刻——下个月他们就要开战了。
- 求主向你展示你所有的领导能力，这样你就能完全按照他的意愿去领导。

## Leadership

